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VOLEI
Consiliul Director al Federației 
Române de Volei a votat pentru 
încheierea sezonului 2019/2020 
al Divizie A atât la feminin, cât și 
la masculin, din cauza pandemiei 
de COVID-19. În urma votului, 
Alba Blaj a devenit campioană, la 
feminin, iar de partea cealaltă titlul 
merge la Arcada Galați. Podiumul 
este completat de Dinamo și CSM 
Târgoviște. Ultimele două poziții 
din clasament sunt ocupate de 
Voluntari și Rapid, cu câte nouă 
puncte. La băieți, Aracada Galați 
este urmată în clasament de 
Craiova și Dinamo. La coada cla-
samentului se află Câmpia Turzii și 
Timișoara, cu câte patru puncte.

HANDBAL
Comitetul Executiv al EHF 

a concluzionat că nu se pot 
juca meciuri în competițiile 
continentale în luna iunie, 
astfel că Dinamo (foto) a fost 
eliminată din Liga Campionilor 
înainte să evolueze contra lui 
Paris Saint-Germain, în optimile 
competiției. În urma deciziei 
EHF, PSG s-a calificat automat 
în Final4, alături de Barcelona, 
THW Kiel și Telekom Veszprem 
HC, EHF luând această hotărâre 

în funcție de locurile ocupate în 
grupe.

Jucătorii lui Dinamo s-au 
declarat șocați la aflarea veștii, 
mai ales că performanța lor 
din acest sezon a fost una 

uluitoare pentru handbalul 
masculin românesc. Căpitanul 
Dan Savenco consideră această 
decizie drept una injustă și spune 
că toate motivele din spatele 
hotărârii se rezumă la bani. 

SPO   TRLa fotbal e greu, bă tată. La fotbal trebuie 
să fii Becali și trebuie și să cunoști fotbal .

GIGI BECALI, finanțator FCSB

BOX
Mike Tyson (53 de ani) a anunțat că 
se antrenează din nou și că își dorește 
să reintre în formă pentru a putea 
reveni în ringul de box. Ultima luptă 
ca profesionist a lui Tyson a avut loc 
în 2005, când fostul campion mondial 
la categoria grea a pierdut în fața lui 
Kevin McBride. Chiar dacă a ajuns la 
vârsta de 53 de ani, fostul pugilist i-a 
surprins pe fani și a explicat că vrea 
să lupte din nou, pentru a strânge bani 
pentru caritate. Mike Tyson a concu-
rat la profesioniști din 1985 până în 
2005 și a adunat 50 de victorii, dintre 
care 44 obținute înainte de limită și 6 
înfrângeri, plus două descalificări. 

Pagină realizată de Andrei Dumitru

O frază
cât o știre
 Constantin Anghelache, fostul 
președinte al lui Dinamo, este 
optimist în ceea ce privește 
discuțiile dintre Ionuț Negoiță 
și Herminio Menendez pentru 
preluarea clubului din „Ștefan 
cel Mare”, iar dacă vânzarea 
se va realiza, Menendez are în 
plan să îl pună pe Ioan Andone 
președinte și să aducă un 
antrenor spaniol pe banca 
tehnică.
 Justin Ștefan, secretarul 
general al Ligii Profesioniste de 
Fotbal, a anunțat că Dinamo nu 
este singura echipă cu probleme 
din Liga 1 și că mai sunt încă 
șase formații de pe prima scenă 
fotbalistică din România care 
sunt în pericol să nu primească 
licența pentru sezonul următor, 
din cauza datoriilor, dar a refuzat 
să le numească.
 Gigi Becali este gata să 
facă afacerea verii, după ce 
finanțatorul FCSB a primit o 
ofertă din Rusia pentru Andrei 

Miron (foto), iar acesta este 
dispus să renunțe la jucătorul 
adus de la Botoșani și cu banii 
obținuți pe el să cumpere alt 
fotbalist de la Valeriu Iftime, pe 
Andrei Chindriș.
 Mircea Rednic ar putea lăsa 
Liga 1 pentru Belgia, acolo unde 
este dorit de cei de la Cercle 
Brugge, unde a mai fost dorit 
și anul trecut dar nu a dat curs 
ofertei, au anunțat  belgienii de la 
Het Nieuwsblad, care au afirmat 
că tehnicianul de la Poli Iași este 
pe o listă a celor de la Cercle 
Brugge care-i mai cuprinde 
pe Marc Brys, Besnik Hasi și 
Yannick Ferrera.

despre fotbal

După ce FRF a propus 
ca meciurile din Liga I 
să se joace în Antalya, 
Justin Ștefan, secretarul 
general al Ligii 
Profesioniste de Fotbal 
(LPF), spune că este 
puțin probabil ca Liga 
1 să se mute în Turcia 
pentru restul partidelor 
din acest sezon.

Oficialul LPF a explicat și ce 
ar fi stat în calea realizării aces-
tui proces. „A fost vorba de un 
scenariu, cel mai rău scenariu, 
acela în care autorităţile din Ro-
mânia nu ar fi permis reluarea 
procesului de antrenament și 
asta ar fi însemnat să ai cel pu-
ţin o soluţie de rezervă, un plan 
B. Soluţia de rezervă însemna 
să joci în altă parte, nu neapă-
rat în Turcia. Este o situaţie ca-
re nu ar mai trebui luată în cal-
cul și era o situaţie puţin pro-
babilă pentru că existau multe 

impedimente juridice și logisti-
ce, iar cluburile nu ar fi fost de 
acord cu aceste scenariu de-
cât printr-o hotărâre de Aduna-
re Generală”, a spus Ştefan, la 
ProX.

Când s-ar 
putea relua 

antrenamentele
Justin Ştefan a dezvăluit și 

când s-ar putea relua antrena-
mentele pentru echipele din Li-
ga 1. FCSB și Craiova au înce-
put deja pregătirile în grupuri 
mai mici. 

„Este posibil să reluăm ac-
tivitatea de pregătire. Repet, 

doar activitatea de pregăire. 
Începând cu data de 16 mai. 
Sunt trei principii la care ar tre-
bui să ne raportăm: data de 20 
iulie comunicată de UEFA ca 
moment la care trebuie să co-
municăm echipele participante 
în cupele europene în sezonul 
următor, o perioadă de pregă-
tire anterioară reluării progra-
mului competiţional de mini-
mum trei săptăâmni sau chiar 
patru dacă ne vor permite da-
tele și apoi avem nevoie de 11 
date pentru a termina lucrurile 
până pe 20 iulie, opt etape de 
play-off și trei date pentru Cu-
pa României, semifinale tur-re-
tur și finala. Aceste date sunt 

necesare pentru a comunica 
echipele participante în cupe-
le europene la acel termen. As-
ta înseamnă că am putea relua 
competiţia fie la 6-7 iunie, fie 
în săptămâna următoare, adică 
13-14 iunie. În play-off nu es-
te presiune din partea UEFA”, a 
mai punctat Ştefan, pentru sur-
sa citată.

Semifinalele Cupei 
României, într-o 
singură manșă
Justin Ştefan susţine că s-a 

luat în calcul și faptul ca FRF 
să decidă ca semifinala Cu-
pei să se dispute într-o singură 
manșă, pentru a mai relaxa ca-
lendarul cometiţional. 

„În situaţia în care FRF va 
renunţa la o semifinală, data de 
reluare a competiţiei pentru a 
putea termina pe 20 iulie este 
undeva la 17 iunie.

Ne dorim ca FRF să poată 
juca semifinalele Cupei în du-
blă manșă, au și ei parteneri-
ate comerciale”, a spus Justin 
Ştefan..

Campionatul Ligii I se va juca 
în România, nu în Turcia!

După ce Liga Profesionistă de Fotbal a anunțat inițial că și-ar 
dori să reia campionatul pe 5 iunie, acum secretarul general de 
la LPF, Justin Ștefan, a revenit și a dat un nou termen. Astfel, 
campionatul în România s-ar putea relua, cel târziu, pe 13-14 
iunie. Justin Ștefan susține că s-a ajuns la această dată pentru a 
permite cluburilor să se pregătească aproximativ 4 săptămâni. 
Antrenamentele ar urma să înceapă după ce va expira starea de 
urgență, conform LPF.

Campionatul s-ar putea relua la jumătatea lui iunie!


